

Referat

Regionstyremøte OABR nr. 16/2024-2026.

Dato: mandag 1. desember 2025
Sted: Bryn / teams
Deltagere: Hilde Langfjell-Murud, Per Erling Terjesen, Stein Log
Forfall: Ingvild Ruud, Karmjit Grewal, Ann-Iren Evensen, Thomas Sørensen
Adm.: Bjørn-Erik Thorp, Kjetil Moberget (teams)

Sak 128/2024-2026 – Godkjenne referat

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Referat fra møte 15/2024-2026 ble sendt ut 05.11.2025.

Vedtak:

Referat godkjent.

Sak 129/2024-2026 – Oversendelse av sak til NIFs påtalenemnd

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Sanksjons- og protestutvalget har behandlet et sakskompleks av en størrelse og karakter som går ut over deres mandat. Sakskomplekset er derfor sendt over til regionstyret for videre vurdering.

Sakskomplekset består av fem ulike deler og inneholder forhold som dokumentforfalskning, bruk av spiller under falskt navn og bruk av ikke spilleberettiget spiller. Én lagleder er involvert i samtlige deler av sakskomplekset, mens en annen lagleder har vært involvert i én del av den.

Vedtak:

Styret mener saken er av et slikt omfang og alvorlighetsgrad at dette innebærer at saken bør oversendes til NIFs påtalenemnd.

Det gjøres noen siste justeringer på teksten før saken oversendes.

Sak 130/2024-2026 – Oppstart av budsjettprosess for 2026

☐ Orientering ☒ Diskusjon ☐ Vedtak

Proessen med å lage et budsjett for 2026 har startet opp og administrasjonen inviterte styret til å komme med innspill før første utkast blir laget.

Blant forholdene som ble diskutert spesielt var:

- Påmeldingsavgifter regionsserien fra sesongen 2026/2027
- Innføring av påmeldingsavgift på regionscupen fra sesongen 2026/2027
- Finansieringsmodell for minirundene fra og med sesongen 2026/2027
- Status bemanning i administrasjonen

Vedtak:

Styret bemerker at en vekst i påmeldingsavgiftene tilsvarende KPI må være et minimum for å sikre videre drift.

For den videre budsjettprosessen er det ønskelig at det legges inn forslag om økning av påmeldingsavgiftene til regionsserien med 10% de kommende tre sesongene og at det innføres en påmeldingsavgift i regionscupen. Begge deler må vedtas på regionstinget.

Det ble diskutert en fremtidig modell knyttet til minirundene og styret ønsket å se nærmere utregninger på dette til det kommende styremøtet.

I regionscupen er det ønskelig å se om det er mulig å legge til rette for et B-sluttspill i tillegg til dagens sluttspill.

Sak 131/2024-2026 – Forslag til nye regler for dommerkvote i OABR

☐ Orientering ☒ Diskusjon ☐ Vedtak

Til møtet forelå det forslag til nytt kvotesystem for antall dommere klubbene må bidra med. Forslagene har tidligere vært behandlet i dommerutvalget og forslagene er revidert på bakgrunn av innspill herfra. Forslaget har to alternativer;

1. Alternativet ligner mest på dagens system, men legger i større grad opp til at en klubb må stille med dommer(e) på samme nivå som de lagene de melder på i seriespillet.
2. Alternativet utforsker en helt ny måte å tenke dommerarbeid på, der de som bidrar til å skaffe dommere premieres i stedet for at alle er pliktige å stille med dommere. Alternativet er inspirert av en lignende ordning i amerikansk fotball.

De endringer som er gjort i dokumentet har kommet som følge av behandlingen i dommerutvalget vinteren 2024/2025.

Vedtak:

Styret fant alternativet som forsøker å dreie fokuset over fra straff til belønning interessant, men ønsket en bedre utredning av konsekvensene for klubbene i dette alternativet. Til januar-møtet bes administrasjonen om å legge frem en utregning knyttet til den nye modellen basert på antall lag og antall dommere i 2024/2025-sesongen.

Et eventuelt forslag om endring legges frem på regionstinget 2026 med implementering fra 2027/2028-sesongen.

Sak 132/2024-2026 – Plan for vurdering av endringer i sesongreglementet før sesongen 2026/2027

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Administrasjonen la frem et forslag om å lage en plan for revidering av sesongreglementet før sesongen 2026/2027.

Viktige momenter er:

- Hva bør/må/skal endres før kommende sesong?
- Hva må bestemmes på regionstinget hvert andre år?
- Hvilket mandat skal regionstyret ha til å gjøre endringer mellom tingene?

Vedtak:

Administrasjonen bes om å ferdigstille sesongbestemmelsene som et pdf-dokument som kan legges ut på nettsidene.

Styret ønsker at det avtales et arbeidsmøte med styret og representanter fra administrasjonen på nyåret.

Sak 133/2024-2026 – Klyngemøter våren 2026

☒ Orientering ☐ Diskusjon ☐ Vedtak

Arbeidstittel for Klyngemøtene våren 2026 er «Politisk verksted – hvordan kan klubbene påvirke?».

Tentativ agenda:

- Hvordan fungerer NBF/OABR – hvem bestemmer hva? (Teori)
- Hvordan komme med godt formulerte forslag? Og hvor skal de fremmes? (Teori)
- Regionens LTP legges frem på regionstinget. Hva skal prioriteres? (Diskusjon)
- Potensielle forslag fra (diskusjon):
 - Regionstyret
 - Klubbene

Tentative datoer er:

- Onsdag 25. februar 2026 (Romerike)
- Onsdag 4. mars 2026 (Oslo)
- Onsdag 11. mars 2026 (Follo + Oslo syd)
- Onsdag 18. mars 2026 (OABR vest)

Styremedlemmene inviteres til å delta på møtene.

Sak 134/2024-2026 – Status for Sonelag

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Det ble gitt oppsummering av administrasjonens arbeid frem mot første samling i desember.

Det ble informert spesielt om trenersituasjon knyttet til de eldste guttene.

Stryet ble invitert til å komme med innspill knyttet til aktuelle motstandere til ifm. kampaktiviteten den siste samlingen.

Det er ønske om innspill knyttet til motstandere i avsluttende kampaktivitet:

Økonomisk har «prosjekt sonelag» et merforbruk på underkant av 50.000 kr ift. budsjett:

- Det var en manglende inntekt knyttet til de eldste jentene pga romslig uttak til landslagssamling.
- Merforbruk personal pga manglende budsjettering av dommerutgifter.
- Merforbruk halleie.
- Forbruk idrettsmateriell ikke budsjettert.
- Innleid foredragsholder, ikke budsjettert.

Til 2026 er det nødvendig å justere for å få et mer realistisk forhold til kostnadsbildet:

- Det er reelt sett lite å spare på – kun noe knyttet til investering på idrettsmateriell.
- På møtetidspunktet var det noe usikkerhet knyttet til egenandeler hos den eldste guttegruppen og eldste jentegruppen.

Foreslåtte løsninger for å sikre en bedre balanse knyttet til inntekter/kostnader var:

- Sette opp egenandel
- Øke inntjening gjennom å invitere flere utøvere på samlinger
- Budsjettere med minus i prosjektet

Vedtak:

Administrasjonen setter opp ett forslag knyttet til hva det bør brukes mer penger på, og finansieringsmodeller for dette.

Tips om motstandere til avsluttende kampaktivitet følges opp fortløpende.

Sak 135/2024-2026 – Status 3v3 *

☐ Orientering ☒ Diskusjon ☐ Vedtak

20. november 2025 inviterte seksjonsstyret innebandy alle regionene til møte om 3v3. Agenda var som følger:

- Bestemme navn på aktivitetene
- Langtidsplan for 3v3
- Lage et forslag til et konkurranseoppsett som alle kan bruke
- Tilbakemelding fra regioner om mulig "uformelt" NM i mai og påmelding til VM

Styreleder orienterte om diskusjonen i møtet der følgende ble diskutert:

- Benevning på to de to ulike «3 mot 3-konseptene», hhv IFF-varianten med målvakt og varianten som er spilt ifm. minirundene i OABR der det spilles med små mål og uten målvakt.
- Landslagsaktivitet – foreløpig lag på is i påvente av stabilisering av den økonomiske situasjonen.
- Gjennomføring ifm. ordinær sesong må avklares nærmere.

Det ble diskutert hvilken gjennomføring OABR skal gå for, der en forlenging av sesongen er det mest aktuelle konseptet.

Sak 136/2024-2026 – Status for oppfølging av LTP i OABR *

☒ Orientering ☐ Diskusjon ☐ Vedtak

En foreløpig versjon av status for LTP høst 2025.

Høsten har vært preget av en sykemelding og store tunge saker som har tatt mye ressurser.

Det bør gjøres ytterligere kvalitetssikring av rapporten frem mot møte i 2026.

*** Stein Log måtte forlate møtet og regionstyret var ikke vedtaksføre under disse sakene.**

Referent:

*Bjørn-Erik Thorp og Kjetil Moberget
fredag 2. januar 2026*

Endelig godkjent av styret:

mandag 5. januar 2026